

(上接A30版)

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

2015年年度报告... 2016年第一季度报告... 2016年半年度报告... 2016年第三季度报告...

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

新能源汽车和先进制造装备研发能力、技术水平和先进制造装备研发能力...

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

2015年年度报告... 2016年第一季度报告... 2016年半年度报告... 2016年第三季度报告...

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

Table with 2 columns: Name, Position, Term. Lists board members and management for various companies.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

资产负债表

Balance Sheet table with columns for assets and liabilities for the years 2015, 2016, and 2017.

合并资产负债表

Consolidated Balance Sheet table with columns for assets and liabilities for the years 2015, 2016, and 2017.

现金流量表

Cash Flow Statement table with columns for operating, investing, and financing activities for the years 2015, 2016, and 2017.

合并现金流量表

Consolidated Cash Flow Statement table with columns for operating, investing, and financing activities for the years 2015, 2016, and 2017.

所有者权益变动表

Equity of Owners Statement table showing changes in equity components for the years 2015, 2016, and 2017.

合并所有者权益变动表

Consolidated Equity of Owners Statement table showing changes in equity components for the years 2015, 2016, and 2017.

母公司资产负债表

Parent Company Balance Sheet table with columns for assets and liabilities for the years 2015, 2016, and 2017.

所有者权益变动表

Equity of Owners Statement table showing changes in equity components for the years 2015, 2016, and 2017.

合并所有者权益变动表

Consolidated Equity of Owners Statement table showing changes in equity components for the years 2015, 2016, and 2017.

现金流量表

Cash Flow Statement table with columns for operating, investing, and financing activities for the years 2015, 2016, and 2017.

合并现金流量表

Consolidated Cash Flow Statement table with columns for operating, investing, and financing activities for the years 2015, 2016, and 2017.

所有者权益变动表

Equity of Owners Statement table showing changes in equity components for the years 2015, 2016, and 2017.

合并所有者权益变动表

Consolidated Equity of Owners Statement table showing changes in equity components for the years 2015, 2016, and 2017.

母公司资产负债表

Parent Company Balance Sheet table with columns for assets and liabilities for the years 2015, 2016, and 2017.

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...

1. 公司主营业务... 2. 公司主要产品... 3. 公司主要客户...